

Research papers

- Lin JC, Lin SH, Pan WR, Lai CY, Lin YJ.** The Predicaments of and Revitalizing Strategies for Nantou County's Zhushan Bamboo Industry 177
- Lin JC, Chen YH, Wang PJ, Chen SJ, Wu MS.** An Estimation of Carbon Emissions by Taiwan's Major Imported Solid Wood Products 191
- Hsieh HC, Chung CH, Huang CY.** Using the NDVI and Mean Shift Segmentation to Extract Landslide Areas in the Lioukuei Experimental Forest Region with Multi-temporal FORMOSAT-2 Images 203
- Zhao H, Wang QR, Song GH.** Tree Species Composition and Environmental Gradient Analysis of a Natural Secondary Forest on Southern Taihang Mountain 223
- Lin MF, Su SH, Huang LW, Chen CW, Jeng MR, Wang HH.** Tree Leaf Choice by Formosan Reeve's Muntjac in Relation to Nutrient Content 237

Research note

- Jeng MR, Chen CW, Yeh GF, Hsieh CC, Chen YC, Chang LW.** Observations of the phenology of *Mitrastemon kanehirai* and animals that visited it during the reproductive season with a network camera 251
- Duh CT, Huang CM.** Recovery Rate of Organic Carbon by the Walkley-Black Procedure-Non-calcareous Taiwan Forest Soils as Examples 259

研究報告

- 林俊成、林幸樺、潘薇如、賴進益、林裕仁·南投縣竹山地區竹產業現狀困境與未來發展策略 177
- 林俊成、陳溢宏、王培蓉、陳幸君、吳孟珊·臺灣主要實木產品進口運輸之碳排放量估算 191
- 謝漢欽、鍾智昕、黃俊元·應用NDVI植生指標與平均值調整影像分割法於崩裸地萃取—以六龜試驗林地區多期福衛二號影像為例 203
- 趙輝、王齊瑞、宋國華·太行山南麓天然次生林之樹種組成和環境梯度分析 223
- 林美峰、蘇聲欣、黃俐雯、陳建文、鄭美如、王相華·樹木葉片營養成分對臺灣山羊攝食選擇的影響 237

研究簡報

- 鄭美如、陳建文、葉耕帆、謝君謙、陳燕章、張勵婉·以網路攝影機監測菱形奴草繁殖期的物候現象及來訪動物 251
- 杜清澤、黃菊美·Walkley-Black法分析土壤有機碳之回收率—以台灣非石灰質森林土壤為例 259